

**Form 3G**

In The Probate Court of New Brunswick  
Judicial District of \_\_\_\_\_

**Citation to Parties Concerned  
Form 3G**

In the estate of \_\_\_\_\_, deceased.  
To \_\_\_\_\_

Whereas an application has been made to this Court for (here state the nature of the application); and

\*Whereas a notice of intent to contest the said application has been filed by \_\_\_\_\_ for the following reasons: (here state reasons); and

Whereas it is desirable that the said question be determined once and for all after notice to all concerned in the said estate;

You are therefore required to file a notice of intent to contest with the clerk of the Court for the Judicial District of \_\_\_\_\_ at \_\_\_\_\_, within \_\_\_\_\_ days after service upon you of this citation, inclusive of the day of service, if you desire to take part in the determination of this question and to serve a copy of the notice on the applicant whose address for service is .

In the event of your failing to file a notice of intent to contest you will have no further notice of those proceedings, and question will be determined in your absence and you will be bound thereby.

The alleged will may be seen at the probate office in the Judicial District of \_\_\_\_\_.

DATED at \_\_\_\_\_ this \_\_\_\_\_ day of \_\_\_\_\_, 20\_\_\_\_.

\_\_\_\_\_  
Judge of The Probate Court  
of New Brunswick

\*If no notice of intent to contest the application has been filed this clause should be omitted.

**Formule 3G**

Cour des successions du Nouveau-Brunswick  
Circonscription judiciaire de \_\_\_\_\_

**Citation aux parties visées  
Formule 3G**

Succession de \_\_\_\_\_, personne décédée  
Destinataire : \_\_\_\_\_

Attendu qu'une demande a été présentée auprès de cette Cour (déclarer la nature de la demande); et

\*Attendu qu'un avis d'intention de contester cette demande a été déposé par \_\_\_\_\_ pour les motifs suivants : (déclarer les motifs); et

Attendu qu'il est souhaitable que cette question soit décidée une fois pour toute auprès avis à tous ceux qui sont visés par la succession;

En conséquence, vous êtes requis de déposer un avis d'intention de contester auprès du greffier de la Cour des successions dans la circonscription judiciaire de \_\_\_\_\_ à \_\_\_\_\_, dans les \_\_\_\_\_ jours suivant la signification de la présente citation y compris le jour de la signification si vous désirez prendre part à la décision qui sera rendue relativement à cette question, et de signifier copie de l'avis au requérant dont l'adresse aux fins de signification est \_\_\_\_\_ ..

À défaut de déposer votre avis d'intention de contester, vous ne serez plus avisé de ces procédures et la validité du testament visé sera décidée en votre absence et vous serez lié par cette décision.

Le testament allégué peut être examiné au greffe des successions de la circonscription judiciaire de \_\_\_\_\_.

FAIT à \_\_\_\_\_ le \_\_\_\_\_ jour de \_\_\_\_\_ 20\_\_\_\_.

\_\_\_\_\_  
Juge de la Cour des successions  
du Nouveau-Brunswick

\*Si aucun avis d'intention de contester la demande n'a été déposé, cette clause doit être omise.